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Dagsorden

1. Intro og rammesætning

2. Skolens egne punkter:

1. Det fælles mindset

2. Læringsmiljøer for alle

3. Obligatorisk punkt: 

1. Drøftelse af den faglige udvikling på skolen med udgangspunkt i de 
obligatoriske test i dansk læsning og matematik.

4. PdULS

1. Hvordan understøtter det lokale PdULS-team FællesSkolens vision om, at alle 
børn skal blive så dygtige som muligt både fagligt og socialt?

2. Hvordan tager I ledelse af det lokale Pduls-team samt de vejledere og 
ressourcepersoner som ikke er en del af det lokale PdULS-team? Herunder 
sikring af videndeling på tværs af FællesSkolen og intern i huset.

3. Hvordan har I som ledelse taget imod de nye anbefalinger og retningslinjer? 
Hvad er I optaget at på nuværende tidspunkt i forhold til disse?



Systemisk Consult

På Nørre Snede Skole vil vi gerne have mulighed for at fortsætte, 

understøtte og udvikle den positive udvikling, som vi har været i gang med 

de sidste år. Ønsket er at reducere antallet af elever, som bliver visiteret til 

andre skoletilbud, men også at fastholde alle elever på Nørre Snede Skole 

til en stamklasse. 

Da vi oprindelig satte forløbet i gang var målene for forløbet:

- Fælles mindset (hvad kan jeg gøre anderledes, systemisk tænkning)

- Fælles sprog (tale om og med, NSS-model)

- Understøtte (tilknytning til stamklasse, muligt for flest mulige, 

vejlederopgaver, inklusion etc.) 

?



Formålet med dagen:
ljdfsj

- Fælles afsæt og sprog for det videre arbejde

- Viden om og forståelse for systemisk tænkning

- Introduktion til interaktionsforløbene på NSS

- Idéer til konkrete værktøjer til brug på skolen

At lede efter det usynlige

Systemisk Consult - Det fælles mindset



Systemisk Consult - Det fælles mindset

At arbejde systemisk vil sige at tænke i 

helheder, relationer og sammenhænge. 

Vi bevæger os i systemer hvor intet kan 

forstås isoleret



Systemisk Consult - Det fælles mindset

Hvis børns adfærd, dårlige opførsel 

eller manglende evne til at indgå i 
relationer med andre skyldes et 
kompliceret spind af sociale 

interaktioner, hvorfor så overhovedet 

tro, at vi kan ændre noget….?

Vi er selv en del af det spind, og det er os, 

der i dagligdagen skal hjælpe børnene med 

at lykkes med skolegangen ved bl.a. at:

- Blive set af os og hinanden
- Indgå i sociale relationer

- Udvikle sig fagligt

Det er gennem samarbejdet mellem skole og 

hjem, at vi (forhåbentligt) bliver klar til at 

lykkes med livet.



Systemisk Consult - Sproget
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2 min 6 min

5 min

4 min
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Læringsmiljøer for alle

På Nørre Snede Skole vil vi gerne have mulighed for at fortsætte, 

understøtte og udvikle den positive udvikling, som vi har været i gang med 

de sidste år. Ønsket er at reducere antallet af elever, som bliver visiteret til 

andre skoletilbud, men også at fastholde alle elever på Nørre Snede Skole 

til en stamklasse. 

- Fælles mindset (hvad kan jeg gøre anderledes, systemisk tænkning)

- Fælles sprog (tale om og med, NSS-model)

- Understøtte (tilknytning til stamklasse, muligt for flest mulige, 

vejlederopgaver, inklusion etc.) 



Læringsmiljøer for alle

Hvad kan vi
(Hvad lykkes vi med)

15 minutter

Hvad kan vi næsten
(Hvor trykker skoen)

15 minutter

Hvad kan vi med hjælp
(Hvad skal understøttes)

15 minutter

Ønsket er at reducere antallet af elever, som bliver visiteret til andre skoletilbud, men 
også at fastholde alle elever på Nørre Snede Skole til en stamklasse. 



1. Obligatorisk punkt: 

1. Drøftelse af den faglige udvikling på skolen med udgangspunkt i 
de obligatoriske test i dansk læsning og matematik.

2. PdULS

1. Hvordan understøtter det lokale PdULS-team FællesSkolens vision om, at 
alle børn skal blive så dygtige som muligt både fagligt og socialt?

2. Hvordan tager I ledelse af det lokale Pduls-team samt de vejledere og 
ressourcepersoner som ikke er en del af det lokale PdULS-team? 
Herunder sikring af videndeling på tværs af FællesSkolen og intern i 
huset.

3. Hvordan har I som ledelse taget imod de nye anbefalinger og 
retningslinjer? Hvad er I optaget at på nuværende tidspunkt i forhold til 
disse?


